
 

 

RONDVRAAG TEKORTEN JEUGDHULP - BEM 26 NOVEMBER 
 
Context 
Ook meerdere Utrechtse gemeenten dreigen een financieel risico te lopen vanwege de kosten 
voor de jeugdhulp. Er zijn reeds berichten over tekorten bij gemeenten en instellingen. De 
jeugdzorgtaken zijn in 2015 overgedragen van de provincie aan de gemeenten. De PvdA vindt dat 
voorkomen moet worden dat kwetsbare kinderen in de knel komen door financiële problemen bij 
gemeenten. De provincie heeft daarnaast een belangrijke taak om (preventief) toezicht te houden 
op gemeentelijke financiën. Ook moeten artikel 12-situaties bij gemeenten worden voorkomen. 
 
Vragen 
1. Herkent u de geschetste problematiek over de tekorten bij de jeugdhulp in de provincie Utrecht 

en zo ja kunt u dat nader duiden? 
2. Welke rol zou u kunnen en willen vervullen richting de gemeenten en regio’s om deze 

problematiek aan te pakken? Denkend vanuit financieel, coördinerend, ondersteunend en /of 
organisatorisch oogpunt? 

3. Wil Gs samen met de Utrechtse gemeenten optrekken om bij het kabinet te gaan lobbyen voor 
een toereikend budget voor de jeugdhulp? 

4. Heeft U reeds contact / afstemming met andere provincies over deze problematiek ? 
 


